
 
 
 
 
Enkel fråga till ansvarigt kommunalråd inom Malmös S/L/MP-styre.  
 
 
 
Med jämna mellanrum får vi medborgare via olika medier information om diverse 
olika missförhållanden vad gäller området Limhamns sjöstad i Malmö kommun. 
Uteslutande samtliga av dessa missförhållanden kopplas till att boende i området 
upplever hot, trakasserier, nedskräpning, vandalisering, hög ljudvolym sena kvällar 
och nätter, buskörning, men även allvarligare incidenter som skjutningar och  
sprängdåd. 
Allt detta till men för mer ordningsamma boende i området som försöker framföra 
sina protester till de styrande och ordningsmakten. 
Kravet för att realisera byggandet av Limhamns sjöstad var från de styrande 
Socialdemokraterna gentemot byggherrarna att bebyggelsen skulle utgöras av 
blandade boendeformer-bostadsrätter och hyresrätter. 
De styrande Socialdemokraterna fick som de ville med sina krav och resultatet är inte 
imponerande sett till vad som har beskrivits ovan. 
Inte minst nedslående är det för dem som har betalat dyrt för sina bostadsrätter i  
området och som helt oaktat inflation och räntor ser sina boende sjukna i värde just 
p.g.a. ovan nämnda missförhållanden. 
 
 
Med anledning av vad som har anförts ovan så önskar jag ställa följande enkla 
fråga; 
  
-Har resultatet av experimentet med blandade boendeformer i Limhamns sjöstad  
blivit ett framgångsrikt projekt utifrån S/L/MP-styrets intentioner?   
 
 
_______________________ 
Lars-Johan Hallgren (SD)


